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Innledning 
Moss og Omegn Kvinneråd ble stiftet i 1904 og var underlagt Norske Kvinners Nasjonalråd. Da Norske 

Kvinners Nasjonalråd ble oppløst i 1990, valgte Moss og Omegn Kvinneråd å fortsette driften. Moss 

og Omegn Kvinneråd er en ideell organisasjon som har driftsansvar for Velferdssentralen for eldre, 

Moss Frivilligsentral og Eldreliv.  

Medlemsorganisasjoner pr. 31.12.22 er Ladies Circle Moss, Moss Soroptimistklubb, Rygge 

Soroptimistklubb, Moss og Jeløy Sanitetskvinner, Jeløy Bygdekvinnelag og Moss Sokn.  

Antall betalende medlemmer: 119 

 

 

Styret 
Etter årsmøtet i Moss og Omegn Kvinneråd den 31. mars 2022 bestått av: 

Kari Bunes, leder 

Gudrun Grindaker, nestleder 

Anne Utnes Borgaas, sekretær  

Iris Ringstad, kasserer 

Gretha Kant 

Anne Aga 

Anne Lene Johnsen 

Varamedlemmer: 

Liv Bakke Brynhildsen 

Helene Snilsberg Andersen 

 

Valgkomiteen består av  

Gerd Louise Molvig, May Elisabeth Hansen og Elisabet Vogt.  

 

Styrets arbeid 
Det er i løpet av året holdt 10 styremøter og protokollført 54 saker. Styremøtene har vært holdt 
vekselsvis i Sykehusgata (Velferdssentralen) og i Byfogd Sandbergs gate (Frivillighetens hus). De 
ansatte har vært representert på 5 av styremøtene.   

 

Viktige saker som har vært behandlet er: 

• Årsrapporter, budsjetter og handlingsplaner 



 

 

 

• Økonomiske rammer og behov for strømstøtte. 

• Strategiprosess; se egen omtale nedenfor. 

• FNs bærekraftmål lagt til grunn i strategi- og styrearbeid. Se mer under strategiarbeidet. 

• Vedtektsendring; styrehonorar.  

• Avtalene med kommunen har vært styrebehandlet på flere møter; dialog, fornyelse og 

prolongering ut 2023. Se eget punkt under 4. Administrasjon og personalansvar hos styret. 

• Digital fornyelse med felles tilgang til dokumentene i ny skyløsning. 

• Digital fornyelse for regnskap med ny leverandør. Etter en anbudsrunde, ble Columbi valgt. 

• Revidering av formålsparagrafen har vært behandlet på flere møter 

• Økonomirapporter og løpende statusoppdatering fra avdelingene. 

• Sluttoppgjøret med Homestart ble avsluttet.  

• Avdelingenes økonomiske rammer drøftet på flere møter. Behov for økning.  

• Høringsuttalelse ny forskrift om Statlig tilskudd til Frivilligsentralene i Norge  

• Vedtak om behov for ekstern konsulent i strategiprosessen. 

 

Listen er ikke uttømmende. 

 

Strategiprosess 

Styret vedtok oppstart av en strategiprosess i styremøtet den 19.01. Første møte var 08.02. 

Prosessen er beskrevet i 7 notater. Første møte var bare med styremedlemmene. De øvrige 6 med 

ansatte. Der strategimøtene har resultert i klare konklusjoner, har styret fattet vedtak. Videre har 

aktuelle temaer blitt løftet som saker på de påfølgende styremøtene for vedtak. 

 

Følgene temaer har vært belyst og drøftet: 

• Kvinnerådets historikk, refleksjoner rundt Kvinnerådet per i dag og framtidsperspektiver. 

• Kvalitetsreformen for eldre. «Leve hele livet.». Besøk av Heidi Bye, rådgiver Moss kommune. 

• FNs bærekraftmål der følgende ble definert som aktuelle og skal legges til grunn i 

Kvinnerådets videre arbeid: Helse og livskvalitet, likestilling mellom kjønnene, mindre 

ulikhet, bærekraftige byer og lokalsamfunn, fred, rettferdighet og velfungerende 

institusjoner, samt samarbeid for å nå målene. 

• Dialogen og samarbeidet med kommunen. Avtalene, fornyelse og prolongering ut 2023 er 

drøftet på flere møter. Se eget punkt under 4. Administrasjon og personalansvar hos styret. 

• Besøk av kommunedirektøren i Halden; Roar Vevelstad. Erfaringsdeling fra samarbeidet 

mellom kommune og Frivilligsentralen. 



• Prosess rundt justert formålsparagraf er drøftet på flere møter.

• Besøk av Frivillig Norge ved Bjørn Linstad.

• Frivillighetens Hus ved Frank Skjærbekk.

• Den framtidige frivilligheten i Moss.

• Kvinnerådets verdigrunnlag.

Listen er ikke uttømmende. 

Arrangementer 

• Kvinnerådet hadde stand og var synlig i gågata i forbindelse med TV-aksjonen 23.10.2022.

Innsamlingen i 2022 gikk til å støtte Leger uten grenser.

• Kvinnerådet deltok på 8. mars arrangementet i Verket Scene med stands. Videre bidro

Kvinnerådet med midler til å finansiere 8.mars-arrangementet.

Administrasjon og personalansvar hos styret 
Moss og Omegn Kvinneråd hadde 6 fast ansatte i 2022: 

Torill Sørenssen, daglig leder for Frivilligsentralen 

Silje Haugen, daglig leder for Eldreliv 

Bjørn Mørch-Olsen, daglig leder for Velferdssentralen 

Annett Utgård, fotterapeut, Velferdssentralen 

Maritza Olimba Alexandersen, ansvarlig for renhold, kjøkkentjenester og Trim aktiviteter, 
Velferdssentralen ut året. 

Heidi Christine Eriksen i 60 % stilling fra 01.12.2022, Velferdssentralen. 

Det har vært dialog med de ansatte gjennom året, og det er blitt jobbet med ny struktur på denne 
dialogen. Styret har fått løpende informasjon fra de daglige lederne om driften på styremøtene. 

Alle de tre daglige lederne har hatt egne møter med bare styret. Det har vært en mer grundig 
statusoppdatering, samt at de har blitt utfordret om tanker og refleksjoner rundt framtidig utvikling 
og drift på den enkelte avdeling.  

Leder og nestleder har gjennomført medarbeidersamtaler. 

Det har vært gjennomført lønnsforhandlinger. 

Anett Utgårds 25-års ansettelse ble feiret i august.  

Styret og ansatte hadde julebord på Cafe Riis i desember.  



 

 

 

 

Økonomi 
Etter styrets oppfatning viser årsregnskapet en rettvisende oversikt over utviklingen i regnskapsåret 
og stillingen pr 31.12.22. Regnskapet er satt opp under forutsetning av fortsatt drift. 

Organisasjonens inntekter er medlemskontingent og momskompensasjon. Sum driftsinntekter i 2022 
var kr 36 058. Det regnskapsmessige negative driftsresultatet ble kr 113 896.  

På kostnadssiden ble det i 2022 gjort innkjøp av en stor-skjerm til Velferdssentralen til kr 54 827,50. 
Det er investert midler i en felles sky-løsning for lagring og deling av dokumenter, Microsoft 365. Det 
er gitt økonomisk støtte på kr 20 000 til 8. mars arrangementet. Sum driftskostnader ble kr 149 954, 
sum finansinntekter på kr 8 177 og følgelig et negativt årsresultat på kr 105 719. Årsresultatet 
belastes egenkapitalen.  

 

Avtaler 
 
Driftsavtale  

Moss og Omegn Kvinneråd har avtale med Moss kommune om driften av; 

• Velferdssentralen fra 1967  

• Moss Frivilligsentral siden 1998 

• Eldreliv fra 2008  

Styret satte avtalene med kommunen på agendaen allerede i 2021. Det har vært samhandling og 
flere møter med kommunen om avtalene som skulle vært revidert i 2022 gjeldende fra 1.1.2023. 

Kvinnerådet har fått muligheten til å komme med innspill til reviderte avtaler. Etter en prosess med 
kommunen, der bl.a. tidsperspektivet ble vurdert, er det besluttet at avtalen prolongeres med ett år, 
ut 2023. I løpet av 2023 vil ny avtale bli vurdert. 

Kommunen har gitt uttrykk for at de opplever at samarbeidet mellom Kvinnerådet og kommunen 
fungerer godt. Dette er et godt utgangspunkt for videre samarbeid.  

 

Tariffavtale videreføres 
Kvinnerådet ble medlem av arbeidsgiverorganisasjonen Virke fra 01.01.2018. Virke har 
fremforhandlet ny tariffavtale med Fagforbundet for Moss og Omegn Kvinneråd. I forbindelse med 
tariffoppgjøret i 2018 ble det enighet om at AFP-ordningen LO/NHO, skulle gjøres gjeldende for alle 
virksomheter fra 01.06.2019. Det ble gjennomført lønnsforhandlinger i november.  

 

Pensjonsavtale videreføres 
Fra 1.mai 2018 inngikk Kvinnerådet en avtale om Hybridpensjon med tilleggsdekninger, Uførepensjon 
og lønnsgaranti, med Sparebank 1. Avtalen er videreført. 

 

VIPPS Bedrift 
Kvinnerådet har inngått VIPPS avtale med Sparebank 1, med nr. 118113. 



 

 

 

 

Ytre miljø 

I samarbeid med brukerne og de frivillige arbeider Kvinnerådet for minst mulig miljøbelastning. 

Organisasjonen driver ikke virksomhet som direkte påvirker det ytre miljøet. 

 

Styret takker medarbeiderne for godt utført arbeid i 2022. 

 

 

 

 

 

Moss, 31.12.2022 

       02.03.2023 

 

Kari Bunes   Gudrun Grindaker   Iris Ringstad 

Styreleder    Nestleder    Kasserer 

Sign    Sign     Sign 

 

Anne Utnes Borgaas  Gretha Kant    Anne Aga 

Sekretær   Styremedlem                                            Styremedlem 

Sign    Sign     Sign 

 

Anne Lene Johnsen  Liv Bakke Brynhildsen   Helene Snilsberg Andersen 

Styremedlem    Varamedlem    Varamedlem 

Sign    Sign     Sign
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